

PROVENANCE DES DOCUMENTS² LOCATION OF DOCUMENTS²

Documents de C. D. Howe, Archives nationales (MG 27 III B20)	C.D.H.	C. D. Howe Papers, National Archives (MG 27 III B20)
Dossiers de Canada House, Londres, Archives nationales (RG 25)	CH	Canada House, London, Files, National Archives, (RG 25)
Dossiers du ministère des Affaires extérieures ³	DEA	Department of External Affairs Files ³
Dossiers du ministère des Finances, Archives nationales (RG 19)	DF	Department of Finance Files, National Archives (RG 19)
Dossiers du ministère des Munitions et des Approvisionnement, Archives nationales (RG 28 A)	DMS	Department of Munitions and Supply Files, National Archives (RG 28 A)
Dossiers du ministère de la Défense nationale, Archives nationales (RG 24)	DND	Department of National Defence Files, National Archives (RG 24)
Dossiers du ministère du Commerce, Archives nationales (RG 20)	DTC	Department of Trade and Commerce Files, National Archives (RG 20)
Dossiers du Bureau du Conseil privé, Archives nationales (RG2)	PCO	Privy Council Office Files National Archives (RG2)
Documents de W. L. Mackenzie King, Archives nationales (notes et mémoires: MG 26 J4; Lettres: MG 26 J1)	W.L.M.K.	W. L. Mackenzie King Papers National Archives (notes and memoranda: Mg 26 J4; letters: MG 26 J1)

²Ceci est une liste des symboles utilisés pour indiquer la provenance des documents. Les cotes des collections déposées aux Archives nationales du Canada sont entre parenthèses.

This is a list of the symbols used to indicate the location of the documents. The call numbers of collections deposited at the National Archives of Canada are in parentheses.

³Au moment d'aller sous presse, certains des dossiers du ministère des Affaires extérieures utilisés aux fins du présent volume avaient déjà été transférés aux Archives nationales; d'autres étaient toujours sous la garde du ministère.

At the time of publication some of the Department of External Affairs files used had been transferred to the National Archives while some remained in the custody of the Department.